

卫理公会以萨迦守望者 8-14/08/2024

八月第二个星期的祷告事项

1. 世界

- 【a】 哈马斯新政治局长的上任，预计将提高和平谈判的难度；同心为以巴冲突祷告。
<https://www.chinapress.com.my?p=4048529>
- 【b】 近来冠病病例大增，为各国对疫情的敏锐及管控祷告。
<https://www.chinapress.com.my/?p=4048285>

2. 国家

- 【a】 为我国政府祷告，适当的提升医护人员的薪金和工作环境，缓解人才外流问题。
<https://www.chinapress.com.my?p=4048601>
- 【b】 求主破坏撒旦的计谋，制止异端邪教在我国传播。
<https://www.chinapress.com.my?p=4047437>

3 教会

- 【a】 许多教会忙于事工，但却忽略了以布道和栽培门徒为目标；求主赐教会领袖智慧和异象，策划来年的事工。
- 【b】 为教会各肢体的选举祷告，求主预备灵命成熟、委身爱主的信徒参与服事。

4. 家庭

- 【a】 为青少年人祷告，懂得依靠主来面对课业压力，也以健康及荣耀上帝的方式解压。
- 【b】 父母不沉迷电子产品和网络，能够成为孩子的好榜样，教导才有说服力。

The Methodist Issachar Watcher 8-14/08/2024

Prayer items 2nd week of August

1. World

- 【a】** The appointment of the new political director of Hamas is expected to increase the difficulty of peace talks; pray together for the Israeli-Palestinian conflict.
- 【b】** The number of COVID-19 cases has increased significantly recently; pray for the sensitivity and control of the epidemic in various countries.

2. Nation

- 【a】** Pray for our government to appropriately increase the salary and working environment of medical staff and alleviate the problem of talent outflow.
- 【b】** Pray that Lord destroy Satan's scheme and stop the spread of heresy in our country.

3. Church

- 【a】** Many churches are busy with ministry, but neglect to focus on evangelism and disciple-making. Pray for the wisdom and vision of church leaders to plan ministry for the coming year.
- 【b】** Pray for the election of leaders in fellowships and LCEC, may God prepare spiritually mature and committed church members to participate in the ministry.

4. Family

- 【a】** Pray for Kristian teenager to learn to rely on God in facing academic pressure, and to relieve stress in a healthy and God-glorifying way.
- 【b】** Pray for parents so that they will not be addicted to electronic products and the Internet, and can be good role models for their children, to use the electric products and Internet wisely.

Pengawal Isakhar Methodist 8-14/08/2024

Doa minggu kedua Ogos

1.Dunia

- [a]** Pelantikan pengarah politik baru Hamas dijangka menyukarkan rundingan damai, doakan pendamaian antara Israel dan Palestine.
- [b]** Kes COVID-19 telah meningkat dengan ketara baru-baru ini. Doakan untuk sensitiviti dan kawalan negara terhadap wabak tersebut.

2.Negara

- [a]** Doakan kerajaan kita untuk menambah baik gaji dan persekitaran kerja kakitangan perubatan.
- [b]** Mohon Allah memusnahkan rancangan Syaitan dan menghentikan penyebaran ajaran sesat di negara kita.

3.Gereja

- [a]** Banyak gereja sibuk dengan pelayanan, sehingga mengabaikan penginjilan dan pemuridan. Mohon Allah memberikan kebijaksanaan dan visi kepada para pemimpin gereja untuk merancang pelayanan bagi tahun depan.
- [b]** Berdoa untuk perlantikan pemimpin bagi setiap persekutuan dalam gereja. Mohon Allah menyediakan jemaah yang matang dari segi rohani dan berkomitmen untuk melayani Allah.

4.Keluarga

- [a]** Doakan remaja Kristian tahu bersandar kepada Allah dalam menghadapi tekanan akademik, dan mengendali tekanan mereka dengan cara yang sihat dan memuliakan Allah.
- [b]** Doakan Ibu bapa tidak tertagih kepada produk elektronik dan Internet, supaya mereka boleh menjadi teladan yang baik untuk anak-anak mereka.